
Věc: Splnění usnesení rady - hřiště Hlubočepy 

 

 

Vážený pane radní, 

obracím se na vás s otázkou týkající se problematiky areálu bývalého fotbalového hřiště v 

Hlubočepech. O tom, jakou výslednou podobu má hřiště mít, se vedou dlouhé a intenzivní 

debaty. Prostor je během těchto dlouhých debat zavřený a leží ladem, bez možnosti 

rozumného využití místními obyvateli. 

Na základě ankety, která proběhla minulý rok na jaře, i na základě přímé komunikace s 

místními obyvateli jsme proto připravili plán, jak prostor bývalého hřiště alespoň v základní 

podobě co nejrychleji a za minimálních nákladů otevřít veřejnosti. 

Za tímto účelem bylo dne 7.10. 2024 přijato usnesení rady, v němž se vedoucímu odboru OSP 

panu Tůmovi ukládá “zajistit zprovoznění hřiště na pozemcích 166/2 a 151/2 v k. ú. Hlubočepy 

se zásahy nevyžadujícími povolení a s krátkou dobou realizace, jež umožní sportovní a 

komunitní vyžití a zajištění jeho správy”. Následně byla i odpovídající částka (v součtu do 2. 

mil. Kč) navržena do rozpočtu OSP. Také proběhlo několik návazných schůzek, kde byla 

upřesněna konkrétní podoba tohoto rychlého zprovoznění hřiště. Z mého pohledu tedy 

nebrání nic tomu, aby výše uvedené usnesení bylo naplněno (a to bez ohledu na jakékoliv 

budoucí “velké” plány s tímto prostorem). 

 

Obracím se proto na vás s těmito otázkami: 

1/ Máte v plánu zachovat v platnosti usnesení RMČ/36/1039/2024 ze dne 7.10.2024? 

2/ Dojde do konce června 2025 ke zprovoznění a otevření areálu bývalého hřiště Hlubočepy 

pro veřejnost? 

 

Děkuji za odpověď. 

 

S pozdravem 

 

Filip Karel 


